

Date August 8, 2020

To: Boursa Kuwait

المحترمين

السادة / بورصة الكويت للأوراق المالية

تحية طبية وبعد،،،

Greetings,

Subject: Meeting of Board of Directors Metal and Recycling Company (K.S.C.P):

الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة شركة المعادن والصناعات التحويلية (ش.م.ك.ع):

Pursuant to the provisions of Module ten, "Disclosure and Transparency", of the Executive bylaws of law no. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments, and in accordance with CMA resolution no. 30 for year 2020, Metal and Recycling Company (K.S.C.P) ("MRC") would like hereby to announce that the meeting of the Board of Directors of MRC company shall be held on Tuesday, August 11, 2020 at 2:00 p.m. at MRC's main premises in South Amgharah to discuss the interim consolidated financial statements for the period ended on March 31. 2020 and to discuss the interim consolidated financial statements for the period ended on June 30, 2020, in addition to other items as per the agenda. With Regards,

وفقاً لأحكام الكتاب العاشر، الإفصاح والشفافية، من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته والتزاماً بقرار هيئة أسواق المال رقم 30 لسنة 2020، تفيد شركة المعادن والصناعات التحويلية (ش.م.ك.ع) ("الشركة") بأنّه قد تقرر عقد اجتماع مجلس إدارة الشركة يوم الثلاثاء الموافق 11 أغسطس، 2020 في تمام الساعة 2:00 مساءاً في المقر الرئيسي للشركة في جنوب أمغرة وذلك لمناقشة البيانات المالية المرحلية المجمّعة للفترة الماتية المرحلية المجمّعة للفترة المالية المرحلية المجمّعة للفترة المالية المرحلية المجمّعة للفترة المالية المراحلية المجمّعة للفترة المالية المرحلية المجمّعة للفترة المالية المرحلية المجمّعة للفترة المالية الموجمة على جدول الأعمال.

وتفضلول بقبول فائق الاحترام والتفضيل،،،

طارق ابراهيم الموسى نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي Tarek Ibrahim Al-Mousa

Vice- Chairman & CEO

